
How are you?

– How are you? 
– I’m fine, thanks.

XX W pytaniach po pytajniku stawiamy orze- 
czenie, a następnie podmiot (inwersja):  
She is fine. How is she?

32

/haʊ ˈɑː(r) ˌju/



Jak się masz?

– Jak się masz? 
– Dobrze, dziękuję.

XX (przykł.) Ona miewa się dobrze. 
Jak ona się miewa?
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What time…?

What time does the film start?

XX What time do you start?
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/wət ˈtaɪm/



O której…?

O której zaczyna się film?

XX O której zaczynasz / zaczynacie?
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to mean

What does it mean?

XX meaning
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znaczyć

Co to znaczy?

XX znaczenie
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